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Abstract (en)
The monitoring system possesses a control unit (16) fed by a battery (30). A monitoring circuit (31) serves to monitor the battery voltage. When
the switch (20) is switched on and/or off, the detection circuit (40) generates a pulse as a result of which the switch (37) of the monitoring circuit
becomes conductive. The duration of the battery test is restricted to the duration of this pulse. In this manner, permanent loading of the battery (30)
by the monitoring circuit is avoided. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Überwachungssystem weist ein von einer Batterie (30) gespeistes Steuergerät (16) auf. Eine Überwachungsschaltung (31)dient zur
Überwachung der Bafteriespannung. Beim Einschalten und/oder Ausschalten des Scharfschalters (20) erzeugt die Erkennungsschaltung (40) einen
Impuls, durch den der Schalter (37) der Überwachungsschaltung leitend wird. Die Dauer der Batterieprüfung ist auf die Dauer dieses Impulses be
schränkt. Auf diese Weise wird eine Dauerbelastung der Batterie (30) durch die Überwachungsschaltung vermieden.
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